
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr II/2024 

2 Posiedzenie w dniu 19 czerwca 2024  

Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Dzięcioł - członek komisji 

2. Elżbieta Goryszewska - członek komisji 

3. Radosław Kiwilsza - członek komisji 

4. Justyna Korwel - członek komisji 

5. Agnieszka Kościelska - członek komisji 

6. Krzysztof Łowczak - członek komisji 

7. Magdalena Romanek - członek komisji 

8. Piotr Walczak - członek komisji 

9. Tadeusz Wandrowski - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary. 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary. 

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady miejskiej. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

posiedzenie witając wszystkich zebranych. Na posiedzeniu komisji obecnych było 6 radnych, 

co stanowi kworum do opiniowania projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury przedstawiła 

porządek obrad. 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z I posiedzenia Komisji budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury w Młynarach z dnia 29 maja 2024 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z I posiedzenia Komisji, które odbyło się 29 maja 2024 r 



Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Młynary na lata 2024-2036 oraz o omówienie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

2024 rok. 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2036 i 

zmiany w budżecie na 2024 rok. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z I posiedzenia Komisji, które odbyło się 29 maja 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

b) zmieniająca Uchwałę Nr LXV/444/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 20 marca 

2024 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Młynary na 

2024 rok, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

Pan Tadeusz Wandrowski poruszył temat osób powracających z przymusowego leczenia i 

ponownie spożywających alkohol.  

Wywiązała się dyskusja na temat przymusowego leczenia, kosztów jakie ponosi gmina oraz 

możliwości kierowania mieszkańców na przymusowe leczenie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr LXV/444/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 20 marca 2024 

roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Burmistrz o przedstawienie uchwały. 



Pani Burmistrz omówiła świadczenie usług transportowych w ramach porozumienia 

międzygminnego. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej, 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

e) obwieszczenia w sprawie jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Młynary 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Burmistrz o przedstawienie obwieszczenia. 

Pani Burmistrz omówiła uchwałę. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z I posiedzenia Komisji, które odbyło się 29 maja 2024 r 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

5. Sprawy różne. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski poruszył temat odpadów przy cmentarzu komunalnym. 

Wywiązała się rozmowa na temat segregowania odpadów na cmentarzu. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy istnieje możliwość utworzenia miejsca, w którym 

możliwe będzie składania drobnych odpadów elektrycznych. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że prowadzone są akcje zbierania takich odpadów np. przez 

jednostki OSP. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że odpady takie odbierane są wraz z gabarytami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w Polsce ogłaszane są konkursy na 

zbieranie odpadów elektrycznych.  

Wywiązała się rozmowa na temat zbierania elektrośmieci oraz konsekwencji, jakie to może 

powodować. 



Przewodniczący Rady miejskiej zgłosił wycięcie suchych komarów drzew znajdujących się 

przy cmentarzu oraz uporządkowanie ziemi wzdłuż ogrodzenia na cmentarzu. 

Pan Radosław Kiwilsza zgłosił wycięcie krzaków na ulicy Ogrodowej. 

Pani Sekretarz powiedziała, że jest to zgłoszone i musi poczekać w związku z licznymi 

pracami trwającymi w naszej gminie. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy brzegi rzeki Gardyny w Młynarskiej Woli będą 

koszone. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zostały zgłoszone do remontu 4 punkty m.in. rzeka 

Gardyna w zakresie pogłębienia koryta rzeki. Czeka na odpowiedź od Wód Polskich. 

Omówiła, punkty, które wymagają interwencji Wód Polskich.  

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy gmina dołoży środki finansowe do remontu drogi do 

Pani Sołtys, bo w funduszu sołeckiego za mało jest pieniędzy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że można to zaplanować w ramach funduszu sołeckiego, można 

również pozyskać dofinansowanie na zakup płyt. Przed remontem tej drogi należy 

uregulować koryto rzeki, które wylewa i może uszkodzić drogę.  

Pan Tadeusz zgłosił, że gałęzie drzew w Młynarskiej Woli zasłaniają lampy. Prosi o 

pielęgnację drzew przy lampach. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że pielęgnacji można dokonać we wrześniu i zajmie się tym 

tematem.  

Pan Tadeusz Wandrowski zgłosił suchą topolę do wycięcia przy samej drodze w Młynarskiej 

Woli. 

Pan Radosław Kiwilsza poruszył temat włączania się oświetlenia w Amfiteatrze w 

Młynarach. Zapytał, czy można zamontować włącznik czasowy. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że musi to uzgodnić z Energą. 

Pani Magdalena Romanek zapytała o remont dróg w Błudowie. 

Pani Burmistrz omówiła, co zostanie wykonane w ramach planowanego remont dróg w 

Błudowie w ramach dofinansowania z Polskiego Ładu. Poruszyła temat przygotowania 

dokumentów oraz przetargów.  

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zamknęła 

obrady II Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury w Młynarach. 

 

  



Przewodnicząca 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Agnieszka Kościelska 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


